

上海笙霖机电科技有限公司 Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd

中国上海市杨浦区隆昌路 619 号 1 号楼 B321 室

Room B321, Building No.1, No. 619, Longchang Road, Yangpu district, Shanghai, China

授权委托书 Letter of authorization

委托方: 上海笙霖机电科技有限公司

Entrusting party: Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd

地址:中国上海市杨浦区隆昌路 619 号 1 号楼 B321 室

Address: Room B321, Building No.1, No. 619, Longchang Road, Yangpu District, Shanghai, China

法定代表人: 吴为

Legal representative: Wei Wu

受委托方: LLC PIK"Korund"

Entrusted party: LLC PIK"Korund"

地址: floor 4, build 1, 11 Bryusov Lane, Moscow, Russia 125009

Address: floor 4, build 1, 11 Bryusov Lane, Moscow, Russia 125009

法定代表人: Burtsev Denis

Legal representative: Burtsev Denis

本函通知,LLC PIK"Korud" OGRN 1116659003340 是上海笙霖机电科技有限公司的授权合伙人。
This letter notifies that the Limited Liability Company Design And Engineering Company "Korund" (LLC PIK"Korund")
OGRN 1116659003340, is an authorized partner of the company Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd.

此公司有权对我们企业生产的产品采取推广、供应和进一步支持有关的行动。对于我们提供的产品,LLC PIK"Korund"应接受所有必要的保修。

This company has the right to perform actions related to the promotion, supply and further support of products manufactured at our enterprises. For our products supplied, LLC PIK "Korund" is subject to all the necessary warranty.

受托方不得代表委托方收款、作出任何担保、承诺以及订立契约、协议或作其他对委托方有约束力的行为。
The entrusted party shall not represent the entrusting party in receiving payments, making any guarantees, promises, entering into contracts, agreements, or other actions that are binding on the entrusting party.

对于受托方超出委托权限的所作的一切作为或不作为,委托方都将不承担任何责任。

The entrusting party shall not be liable for any actions or omissions made by the entrusted party beyond the delegated authority.

Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd Tel: + 86 21 35324169 Web: www.shenglin-tech.com



上海笙霖机电科技有限公司 Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd

中国上海市杨浦区隆昌路 619 号 1 号楼 B321 室

Room B321, Building No.1, No. 619, Longchang Road, Yangpu district, Shanghai, China

Wu Wei 2023. 5.18

本授权书应于下文规定的日期生效,有效期为2(两年)。

This authorization shall enter into force on the date specified below and shall be valid for a period of 2 (two) year

公司: 上海笙霖机电科技有限公司

Company: Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd

经理姓名: 吴为

Name and surname of the Manager: Wei Wu

日期: 2023年5月18日

Date: May 18, 2023

职位: 总经理

Position: General Manager

组织签名和盖章

Signature and stamp of the organization

Shanghai Shenglin M&E Technology Co.,Ltd Tel: + 86 21 35324169 Web: www.shenglin-tech.com